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Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten. 

Betreft: Vermeende nalatigheid controle varkenshouderij 

 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Ons bereikte het bericht over mogelijke nalatigheid van de regionale overheid ten aanzien van de 

varkenshouderij. Wij hebben naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. IƐ ŚĞƚ CŽůůĞŐĞ ďĞŬĞŶĚ ŵĞƚ ŚĞƚ ĂƌƚŝŬĞů ͚OǀĞƌŚĞŝĚ is zwaar nalatig’ in het Eindhovens Dagblad van 13 

januari 2015? 

 

2. Klopt de veronderstelling vanuit het onderzoek van Eric Franc uit Gemert dat de helft van de 

varkenshouders geen emissieverlagende maatregelen treft? Hoeveel procent van de Brabantse 

varkenshouders heeft een bedrijfsontwikkelingsplan ingediend? 

 

3. Klopt het dat er nauwelijks wordt gecontroleerd? Klopt het dat er geen boetes worden gegeven? 

 

4. Hoe weerlegt GS de bewering van Franc, die de materie heeft onderzocht, dat de provincie weinig in 

het werk stelt als het gaat over de totale controle en handhaving? 

 

Hartelijke groet, 

Namens de GroenLinks Statenfractie, 

Hagar Roijackers 

http://brabant.groenlinks.nl/

